
Protokół Nr 5/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 1 marca 2011 r. 
 
Obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
   
1) określenia przystanków komunika- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 cyjnych, których właścicielem lub za- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 rządzającym jest Gmina Ostrowiec   
 Świętokrzyski warunków i zasad ko-  
 przystania z nich opłat za ich korzy-  
 stanie (w załączeniu do protokołu).  
2) zm. uchwałę w sprawie ustalenia sta- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 wki dotacji celowej na 2011 r. dla  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 Centrum Integracji Społecznej przy  
 Fundacji „Pomocna Dłoń” w Ostrow-  
 Cu Świętokrzyskim (w załączeniu do  
 protokołu).  
3) zmian stawek dotacji przedmioto- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 wych dla gminnego zakładu budżeto- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wego Zakład Usług Miejskich w Os-  
 trowcu Świętokrzyskim (w załącze-  
 niu do protokołu).   
4) zaciągnięcia długoterminowego dla  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 gminnego zakładu budżetowego Za- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 kład Usług Miejskich w Ostrowcu   
 Świętokrzyskim (w załączeniu do   
 tokołu).  
5) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wiec Świętokrzyski na lata 2011 -  
 2023 (w załączeniu do protokołu).  
6) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia W dyskusji nad projektem uchwały wyjaś- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętok- nione zostały kwestie zwiększenia wydatków 
 rzyski na 2011 r. (w załączeniu do  Straży Miejskiej oraz PSP Nr 4, które omó- 
 protokołu). wił Kierownik Referatu ds. Planowania Bud- 
  żetu Wydziału Finansowego – S. Kijak. 
   



  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
2. Sprawy różne:  
   
a) pismo p. J. Różalskiego w sprawie  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak zwró- 
 dofinansowania startów krajowych cił się do członków komisji o nie rozpatry- 
 zaliczanych do Pucharu Polski w Pły- wanie tego pisma na dzisiejszym posiedze- 
 waniu Masters (w załączeniu do pro- niu komisji. Przewodniczący poinformował, 
 tokołu). że p. J. Różalski będzie obecny na posiedze- 
  niu Komisji Edukacji i ma przedstawić wy- 
  jaśnienia w tej sprawie.  
   
  Wobec powyższego członkowie komisji uz- 
  godnili, że powrócą do w/w sprawy po zło- 
  żeniu stosownych wyjaśnień. 
b) pismo p. A.Wojtyły w sprawie bez- Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski  
 płatnych przejazdów środkami komu- zaproponował, aby odłożyć rozpatrzenie te- 
 nikacji miejskiej dla osób, które  go pisma do dyskusji, jaka ma być podjęta 
 ukończyły 70 lat (w załączeniu do  w kwestii transportu publicznego w mieście, 
 protokołu).  co zostało zaplanowane na marzec br. 
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak poin- 
  formował, że wystąpił o materiały w powyż- 
  szej sprawie, jak to ma funkcjonować, jakie 
  to będą koszty – aby poświęcić temu temato- 
  wi odrębną sesję. 
  Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunal- 
  nej – J. Maj poinformował, że samorząd wy- 
  stapił do okolicznych gmin o ilość osób up- 
  rawnionych do bezpłatnych przejazdów, aby 
  zorientować się, jakie to będą koszty. 
   
  Wobec powyższego członkowie komisji wy- 
  razili zgodę na rozpatrzenie pisma p. A.Woj- 
  tyły przy dyskusji na temat transportu publi- 
  cznego. 
c) Informacja na temat projektu uchwały Powyższą informację przedstawił Naczelnik 
 w sprawie określenia przystanków  Wydziału Gospodarki Komunalnej – J. Maj 
 komunikacyjnych, których właścicie- wyjaśniając, że projekt dotyczy wszystkich 
 lem lub zarządzającym jest Gmina przewoźników, ale gmina nie będzie mogła 
 Ostrowiec Świętokrzyski warunków ich obciążyć opłatami dopóki uchwała nie  
 i zasad korzystania z nich oraz opłat wejdzie w życie. Do tej pory gmina na mocy 
 za ich korzystanie. umów z przewoźnikami sprzątała przystanki, 
  obecnie jest to jej obowiązek. Odpowiadając 
  na pytanie radnego Z.Dudy naczelnik wyjaś- 
  nił, że jeśli chodzi o kontrole dot. zatrzymań 
  na przystankach – są one bardzo trudne, ale  



  są prowadzone. W zezwoleniu dla przewoź- 
  nika są m.in. wyszczególnione  trasy, roz- 
  kład jazdy, dlatego można to sprawdzić.  
  Następnie Naczelnik J. Maj wyjaśnił kwestię 
  poruszoną przez radnego J.E.Kunata odnoś- 
  nie zatrzymywania się autobusów PKS za  
  rondem „Solidarności” informując, że PKS  
  ma zawartą umowę na korzystanie z przys- 
  tanków.  
  Radny R. Post stwierdził, że wszyscy prze- 
  woźnicy mają koncesje. Ale faktycznie może 
  jeździć 4 busy, a zgodnie z umową może  
  tylko 2. 
d) Środki dla Miejskiego Ośrodka Po- Kwestię tę poruszyła radna B. Cudzik twier- 
 mocy Społecznej w związku z prze- dząc, że należałoby zapewnić środki na no- 
 nosinami do nowej siedziby. we wyposażenie, bo obecne na pewno nie  
  wytrzyma transportu. 
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
 
Termin następnego posiedzenia:  nie ustalono. 
 
Obrady komisji trwały do godz. 13.40. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska          Henryk Rożnowski 
 


